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Stenvænget

fteferat af ordinær generalforsamling
Afholdt d. 28. febru ar 2023 i Hedehuset lokale 3.
Agenda ifølge vedtægter og som udsendt i indkaldelsen af 11. februar 2023.

Til stede:
Nr. 1v. Kennet, nr.2.v. Erik, nr.6v. Carsten P,nr.7. v. Frank, nr.8. v. Carsten D, nr. 1-L. v. Helge,
nr. L8B v. Nicoline, nr.2O v. Tina.

Punkt 1. Valg af dirigent. Kennet blev enstemmigt valgt og kunne konstatere at generalforsamling
var lovligt indvarslet og beslutningsdygtig iforhold til dagens emner.

Punkt 2. Bestyrelsens beretning som blev fremført af formanden Erik. Beretningen forelå skriftlig
og blev vist på storskærm og er vedlagt dette referat. I forhold til det skriftlige kunne Erik opdatere
med seneste nyt i forhold til vejopretning, hvor der har været afholdt vejsyn med Vejchef Lars
Kock, der desværre ikke stillede os bedre iforhold til sætningsskader, forvoldt af arbejdskørsel.
Dette års fastelavn blev også omtalt, da arrangement blev aflyst pga. for ringe tilslutning.
Bestyrelsens beretning blev taget til efterretning.

Punkt 3 Aflæggelse af det reviderede regnskab blev fremlagt af kasserer Tina. lndtægter og
udgifter samt status med bankbeholdning og hensættelser blev gennemgået. Der var spørgsmål til
hensat til stØjskærm. Regnskab blev enstemmigt godkendt.

Punkt 4. Forslag til Generalforsamlingen. Efter Kennets præsentation af forslag, uddybede Erik og
Helge, der af bestyrelsen var udpeget til at arbejde med dette, deres valg. Der var spørgsmåltil
tyverisikring og hvordan man undgik hærværk. Det blevforeslået at integrere ladestation if.eks. et
udbygget traktorhus. I forhold til sikkerhed, udstyres maskinen med sensor, så påk6rsel af legende
børn ikke er mulig. Den valgte maskine har et beskyttelsesgitter, så nysgerrige fingre ikke kan
komme i kontakt med knivene. Strømleverance og afregningsform via lokal elmåler eller
godtgørelse via 'aktivitetskrydser' blev vendt, men Erik foreslog at dette skulle aftales direkte med
Svend-Erik, dervelvilligt hartilbudt at stille 230vtil rådighed. Forslag blevvedtaget med 7
stemmer for. 1 undlod at afgive stemme.

Punkt 5. Vedtagelse af budget. Budget, hvor punkt 4's omkostninger var indarbejdet, blev
fremlagt og enstemmigt godkendt uden yderlige kommentarer.

Punkt 6. valg:
a) Formand var på valg. Erik genopstillede og blev enstemmigt genvalgt.
b) Bestyrelse. Christian, Helge og Frank genopstillede og blev enstemmigt genvalgt.
c) Bestyrelses suppleanter. Conny genopstillede. Peter har valgt at holde en pause. Ny

opstillet er Nicoline. Begge blev enstemmigt valgt.
d) Revisor. Ole genopstillede og blev enstemmigt genvalgt.
e) Revisor suppleant. Jens genopstillede og blev enstemmigt genvalgt.

Punkt 7. Eventuelt.
Fremmede børn på legeplads, der ikke respekterede inventaret blev berørt. Der var enighed om i

bestemte vendinger at italesætte dette, dog u lse, over for de besøgende børn.
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